
Protokoll från styrelsemöte Arboga Arbetareförening den 16 januari 2024 

• Närvarande: Lars Nyqvist, Lars-Åke Haglund, Torsten Andersson, Ove Nyberg, Lars Pettersson, 

Eje Bastås, Lotta Pettersson, Göran Munther, Bernt Andersson, Lars-Göran Myrelid, Fredrik 

Persson,-och Roger Hedenström 

§ 1.Mötets Öppnande 

Lars Nyqvist öppnade mötet. 

§2.Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

§3. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll från den 27 november godkändes.  

§4 Nya medlemmar  

Birgitta Einarsson, och Rolf Holmkvist valdes in som nya medlemmar välkomna. 

§5 Ekonomisk Rapport 

Ejes talade kort om det ekonomiska läget. 58751:- på medlemskontot 80337:- på bankkontot och 

14540:- i kassan. 

§6 Rapporter 

Arkiv Hans Almgren kommer att fota bilderna i cafe-rummet. Samt gå igenom gamla dokument 

tillsammans med Göran Munther och Bernt Andersson. Även hjälpa oss att få in det i Länsarkivet. 

13-dagsfesten. Det var 92 st på trettondagsfesten Vickys spelade och Roger hade lagat bankad 

fläskytterfilé. 

Alla tyckte det var en rolig tillställning. 

Julbordet för styrelsen och inbjudna gick ett underskott på 4767:- 

 

Bageriet. Lasse Nyqvist har löst ispropp i vattenledningen. Behöver kollas upp i sommar och isoleras 

bättre. 

 

Bolagsverket Lars Nyqvist fick frågan om vi var uppdaterade hos bolagsverket. Det är vi talade Nyqvist 

om. 

 

Hyror 2024 Mötet beslutade att hyresförhandlingar ska till. Höjningar hos frisören och Hg bör hamna 

på 5% 

Hissen Bernt informerade att i dag körförbud Bernt har ordnat med besiktning och ny servicepartner 

Vindstrappan Lars-Åke påminde om att inte ställa lösa flaskor etc i trappan. 



Högtalarna på plats. Alexander från Gunnar Carlssons Radio&Tv visade på mixerbordet. Han kommer 

att göra lite ljudjusteringar och lämna över en manual med foto på hur alla inställningar ska stå. 

Ordförande Dam och Herrklubben Lotta avgår som ordförande och Roffe likaså. 

§7 Samordningsmöte  

I år är det Huvudstyrelsen som arrangerar samordningsmötet. Lördag 27/1 klockan 17.00 Styrelsen en 

timme före. 11 Anmälda från herrklubben, 8 från damklubben och 8 från oss 25 totalt. 

Roger lagar maten och handlar in det som behövs. Dukar gör Roger och Ove samt de som kan komma 

ifrån på fredagen. Styrelsen hjälps åt på kvällen och städar direkt efter mötet på lördagen. 

 

§8 Utskick 2024 Lotta hade med underlag som mötet godkände Bernt kommer att ordna med utskick 

 

§9 Nästa möte  

Styrelsemöte måndagen den 29 januari klockan 18.00 

Planerade fester 2024 = 24/2.  23/3-Årsmöte samt oktoberfesten 28/10 

 

 

§10 Övriga frågor  

Lotta tog upp igen frågan om välkomstbrev till nya medlemmar. Mötet beslutade att Bernt skickar 

välkomstbrevet till de nyinvalda, när han lägger in nya medlemmar i medlemsmatrikeln. 

 

Frågan om swish samt ev en festkommite, tar vi med till samordningsmötet.  

Vi önskade Rolf en snar bättring, efter sitt fall. 

 

 

 

§11 Mötet avslutas 

Lars N tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. Roger hade förberett med kaffe o dopp. 

 

 

Vid protokollet 20240116  Sekr     Lars Pettersson …………………………………………………………………………                     

 

Justeras av ordförande Lars Nyqvist ……………………….…………………………………………………… 



 

Att göra lista 

• Avloppsvatten från värmepumpen: Lasse N pratar med Vädel om det. 

• Inköp stolar/skjuts på framtiden men vi behöver köpa in 110 St 

• Kassör/Kollas om vi kan köpa in redovisningstjänsten till bokslutet. Ny kassör sökes 

• Strömbrytare till dricka kylen. 

 


